
Geachte gemeenteraadsleden
Van Rijswijk

Rijswijk, 16 mei 2024

Wij hebben op 26 aprii 2024 weloverwogen statutair de voetbalvereniging RVC Rijswijk,
gevestigd te Rijswijk, opgericht. Wij hebben bij de gemeente verzocht om een speelveld op
Sportpark Irene. Dat mooie sportpark staat te vaak en te veel leeg.

Enkelen van ons zijn weggegaan bij voetbalvereniging Celeritas omdat zij, Celeritas, ver
blijven van de idealen die wij gezamenlijk hadden om uit te groeien tot een gezellige en vooral
sportieve vereniging. In plaats daarvan is men verzand geraakt in een continue en oeverloze
discussie met de eigenaar van de toenmalige opstallen van Haaglandia of met de Stichting
Sportpark Irene. Een discussie waarin de gemeente is meegezogen. Daarbij lag het "natuurlijk
nooit" aan de vereniging. Wij hebben anders ervaren. De brief in de bijlage, die wij tijdens ons
gesprek op 13 mei hebben overhandigd aan de ambtenaren, bevat de kern van de aanvraag
over de huur van een voetbalveld Sportpark Irene. Er zijn ambtelijke aantekeningen gemaakt
tijdens het gesprek. Alhoewel gevraag, krijgen wij geen inzage in deze aantekeningen.

lk kan u verzekeren dat wij over de uitkomst van bovengenoemd gesprek bijzonder
teleurgesteld zijn. Eerst werd medegedeeld dat alle velden bezet zijn. Om wat later in hat
gesprek onze mening te delen en te bevestigen, dater wel erg veel dagen en weekenden zijn
waarop niet wordt gevoetbald op Sportpark Irene. Uiteindelijk werd ons verteld dat Celeritas

over alle velden beschikt en dat wij met Celeritas maar in gesprek moeten over mogelijke huur
vaneen veld. Verbazingwekkend! Wij weten dat u de exploitatie van de velden uit de handen
van de Stichting Sportpark Irene heeft gehaald. Dit vanwege "te veel gedoe met de uitbater en
de Stichting". Nu vindt de gemeente het heel gewoon dat wij wel dit soort problemen en gedoe
meemaken? Kleedkamers huren bij de Stichting is volgens de ambtenaren niet mogelijk,
omdat de exploitant zijn opstalrecht kwijt zal raken. Heel bijzonder en geen toonbeeld van
sterk beleid. Eerst wordt geëist dat een stichting noodzakelijk is. Nu weer niet. Wij constateren

ook dat het geen vaststaand beleid is dat de Gemeente eigenaar wordt van het aanwezige
vastgoed. Ook niet op sportpark Irene!

We hebben namens RVC Rijswijk gebeld met de voorzitter van Celeritas om een gesprek te
arrangeren t.a.v. mogelijke veldhuur. De afloop van dat ultrakorte telefoontje was ronduit
verbijsterend! Een gesprek hoefde er niet te komen. De mededeling was dat: "Celeritas de
toezegging heeft van de gemeente dat zij - Celeritas - het alleenrecht hebben van voetbal op
Sportpark Irene en dat Celeritas dus ook geen andere club daar duldt." Een sportpark dat nota
bene ooit 10 voetbalclubs telde! Dit kan toch niet waar zijn? Het op deze wijze onmogelijk
maken om daar te kunnen voetballen is volkomen in strijd met uw eigen "Sport en Beweegnota

Gemeente Rijswijk 2017-2030."

Wanneer ik een bedrijf zou leiden en dat net zoals de gemeente Rijswijk met ons Rijswijks
Sportpark Irene doet, dan zou ik snel faìlliet zijn.

Geachte raad, kennelijk is uw college er alles aan gelegen om willens en wetens zaken op dat
sportpark te (laten) dwarsbomen. Dwarsbomen omwille van het plezieren vaneen voormalige
Haagse voetbalclub? Een club die marchandeert en slechts kon overleven dankzij een
betrokken ondernemer. Het heeft er alle schijn van dat meneen "lastig gevonden" ondernemer
- die financieel zijn nek heeft uitgestoken om voetbal mogelijk te houden op Sportpark Irene
toen dat in zwaar weer verkeerde - de wacht aan te willen zeggen. Wat mij betreft verdient de
gemeente met deze werkwijze, in sporttermen, de Rode Kaart.

Wij protesteren met klem tegen de gang van zaken. Ondergetekende vraagt u als Raad om in
te grijpen. Stop deze heilloze weg! Stop geen onevenredige energie meer in strategische of



machtspelletjes van derden. Want daar bent u door uw eigen toedoen, door selectief te
luisteren in een slepende ruzie, wel mee bezig.

Raad, als het college niet naar ens wil luisteren, helpt u ens dan als hoogste bestuursorgaan.
Sta ens toe om - naast Celeritas - ook gebruik te kunnen maken van een voetbalveld op dat

mooie Sportpark Irene.

Sta ens toe gebruik te kunnen maken van conform eerder gemaakte afspraken over de
kleedkamers van de Stichting Sportpark Irene. Overigens hebben wij deze vrijheid zo wie zo,

dus waarom verbieden? Deze verhuur zou zelfs gecontinueerd kunnen worden als (iets dat
wij niet begrijpen) er zo nodig verandering meet kernen in het eigendom van de opstallen.

Tenslotte. Mijn vader bouwde destijds mee aan de tribune die daar neg altijd staat. Wij
voetbalden daar cok. Via clubs als Rijswijk; RVC en later Haaglandia, willen wij daar met een
echt Rijswijkse club, RVC Rijswijk, kunnen voetballen.

Gemeenteraad, laat uw Rijswijkse Hart spreken en help ons in ens gerechtvaardigd sportieve
streven. Wij rekenen op u.

Sportpark Prinses Irene; onze roots!

John van der Wal
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Ter attentie aan de heren

Van Haasteren en Kops
"onderbouwing verzoek omveldhuur"

Rijswijk, 13 mei 2024

Geachte heren,

Samen met een aantal gelijkgestemden, konden wij ons niet langer vinden in de wijze van besturen

door het bestuur van voetbalvereniging Celeritas. Hun aanpak heeft er voor gezorgd dat er nu, enkele

jaren na de doorstart in Rijswijk, nog steeds geen prettig en ongehinderd sportklimaat heerst. Het

stoorde ons ook in toenemende mate dat zij als oorzaak hiervan steeds weer het handelen van hetzij de

Stichting Sportpark Irene hetzij de heer Lammertink als oorzaak noemen. Dat ligt aanzienlijk

genuanceerder.

Reden voor ons om afte haken.
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Samen met een aantal ex (bestuurs)leden hebben wij in inmiddels de voetbalvereniging 'RVC

Rijswijk' opgericht. Wij zijn van mening dat de velden van Sportpark Irene veel meer en veel beter

benut kunnen en ook moeten worden. Wij vinden dan ook dat - naast Celeritas - onze vereniging op

dat sportpark een plek verdient.

Wij hebben bestuurlijk alles rond. De vereniging heeft een volledige rechtsbevoegdheid en is bij de

KvK (93739613) aangemeld. Ook hebben wij een vooraankondiging gedaan bij de KNVB. Op dit

moment is het mogelijk om met 3 jeugd teams en 3 senioren teams van start te gaan. Wij willen

gebruik gaan maken van de kleedkamers en opstallen van de Stichting Sportpark Irene. Wij willen en

zijn in staat datte doen op dezelfde voorwaarden zoals deze destijds met Celeritas werden gemaakt.

In verband met de nieuwe competitie verzoeken wij u om onze vereniging met de grootst mogelijke
spoed een voetbalveld op Sportpark Irene te verhuren, teneinde tijdig aan te kunnen vangen voor het

komend voetbalseizoen en competitie.

Met vriendelijke groet,

John van der Wal (voorzitter)
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A.L. Th Maat, secretaris ----> ..... ...

D. J. Baak, penningmeester u

Mede namens


